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Abstract (en)
The connector comprises a socket in which two side walls (20) delimit two parallel channels, and a plug having projecting fingers orthogonal to an
insertion direction. The connector also includes a U-shaped slide drawer for the forced insertion and extraction of the plug. The slide also includes
springy retaining tabs (32) which project outwards when not in use and recesses (34), which are elongate in the direction of movement of the slide,
are made in the side walls of the socket in order to receive the tabs and have a length such that they allow complete insertion of the slide and
prevent it from being completely removed, the springy retaining tabs (32) having a shape such that the force to be exerted in order to pull the slide
out of the socket is very much greater than the force necessary to insert it. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le connecteur comprend une embase dans laquelle deux flancs (20) délimitent deux couloirs parallèles et une fiche ayant des doigts en saillie
orthogonaux à une direction d'insertion. Le connecteur comporte encore un tiroir en forme d'étrier d'insertion et d'extraction forcées de la fiche. Le
tiroir comporte de plus des languettes élastiques de retenue (32) faisant saillie vers l'extérieur au repos et en ce que des échancrures (34) allongées
dans le sens du déplacement du tiroir sont ménagées dans les flancs de l'embase pour recevoir les languettes et ont une longueur telle qu'elles
autorisent la pleine insertion du tiroir et interdisent son retrait complet, les languettes élastiques de retenue (32) ayant une forme telle que la force à
exercer pour arracher le tiroir de l'embase soit très supérieure à la force nécessaire pour l'insérer. <IMAGE>
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